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To: All American Citizens in the Republic of the Congo  No.  2010/01 

Subject: Town Hall Meeting in Pointe Noire – June 11  Date: 03 June 2010  

 
 

Pointe Noire Town Hall Meeting 

 

Date:  11 June 2010 

Time:   4:00-5:30 PM 

Venue:  SUECO (See Map Below) 

               

The Consular Section invites all American Citizens residing in Pointe Noire to attend our annual 

Town Hall Meeting next Friday, June 11 from 4-5:30 PM in the SUECO building. The Town 

Hall Meeting will include presentations on American Citizen Services available at the Embassy, 

the Warden Messaging System, and security in the Republic of the Congo. American Citizens 

will also have a chance to review their registration information on file with the Embassy.  

 

Following the meeting, the Consular Officer will be available to assist with applications for 

services such as passport renewals, applications for extra visa pages, and notarials. If you are 

planning on meeting with the Consular Officer for a passport application, etc., please let us know 

by June 8 so that we can make sure to have the right materials on hand at the meeting.   

 

If you are unable to attend the meeting, the Consular Officer will also be available for a limited 

number of appointments from 2-4 PM on June 11. If you would like to schedule a separate 

appointment, please contact us as soon as possible. 

 

For any further information, or to schedule an appointment, please contact us via email at 

BrazzavilleACS@state.gov. You can also reach us at 526-0673 while we are in Pointe Noire 

 

 

 

American Embassy BrazzavilleAmerican Embassy Brazzaville    
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U.S. citizens residing or traveling in the Republic of the Congo are encouraged to register with 

Embassy Brazzaville through the State Department's travel registration website, 

https://travelregistration.state.gov/ibrs/ui/, to obtain updated travel and security information.  

U.S. citizens without Internet access may register directly with in the Consular Section.  

Registration is important; it allows the Embassy and the State Department to assist you in an 

emergency. 

 

The U.S. Embassy is located on Boulevard Maya-Maya across from the Blanche Gomez 

Maternity Hospital.  The Consular Section is open Monday-Thursday, 8:00 AM to 4:30 PM and 

on Fridays from 8:00 AM to 12:00 PM.  Our daytime telephone number is +242 612-2046.  The 

Consular Section can also be contacted via email at BrazzavilleACS@state.gov.  For after-hours 

emergencies, call +242 444-0013. 

 

 

 Aux Citoyens Américains en République du Congo   No.  2010/01 

Thème: Assemblée Générale à Pointe Noire – Juin 11  Date: 03 Juin 2010  

 

Pointe Noire: Assemblée Générale 

 

Date:  11 Juin 2010 

Heure:   4:00-5:30  

Lieu:              SUECO 

 

La Section Consulaire invite tous les citoyens américains résidant à Pointe-Noire de prendre 

part à l’assemblée générale annuelle qu’elle tiendra le vendredi 11 juin 2010  de 16 à 17heures 

30 dans l’enceinte de SUECO. Les points à l’ordre du jour se focaliseront sur les différents 

services disponibles pour citoyens américains à l’Ambassade, le système de transmission de 

messages d’informations, et les questions sécuritaires en République du Congo. Les citoyens 

américains auront également l’opportunité de réactualiser leurs données d’enregistrement à 

l’Ambassade. 

https://travelregistration.state.gov/ibrs/ui/
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Apres l’assemblée générale, le Consul se chargera d’assister les citoyens américains souhaitant 

renouveler ou ajouter des pages de leurs passeports, et/ou authentifier des documents. 

Cependant, tous ceux qui voudront rencontrer le Consul pour un service particulier, pourront 

prendre contacte avec la Section Consulaire d’ici le 8 juin afin de nous permettre d’avoir le 

matériel adéquat pour ce type de document. 

 

Par ailleurs, un nombre limité de ceux qui ne pourront pas prendre part à cette assemblée seront 

reçu par le Consul le 11 juin 2010 entre 14 et 16 heures. Ceux qui souhaiteraient rencontrer le 

Consul à cette date pourraient le notifier à la Section Consulaire le plus tôt possible.   

 

Pour tout complément d’informations, ou de prise de rendez-vous,  veuillez contacter la Section 

Consulaire à l’adresse email suivante : BrazzavilleACS@state.gov. Nous serons joignable à 

Pointe-Noire au 526-0673. 

 

Les citoyens américains résidant ou ayant l’intention de voyager vers le Congo sont encouragés 

à se faire enregistrer auprès de l’Ambassade à Brazzaville  à travers le site du Département 

d’Etat https://travelregistration.state.gov/ibrs/ui/  et  pour avoir  des informations  sécuritaires 

sur leurs déplacements. Les Citoyens américains  ne pouvant accéder à l’internet peuvent se 

faire enregistrer directement à la Section Consulaire. L’enregistrement est d’une importance 

capitale dans la mesure où  il permet à l’Ambassade de vous assister en cas de d’urgence.   

 

L’Ambassade des Etats-Unis est située sur le Boulevard Maya-Maya en face de la Maternité 

Blanche Gomez. La Section Consulaire est ouverte de lundi au vendredi de 8 :00 à 16 :30. Notre 

contact pendant les heures de services est le +242 612-2046. La Section Consulaire peut aussi 

être jointe par email : BrazzavilleACS@state.gov.  En  dehors des heures de service appeler  242 

528 79 63 ou 242 444 0013. 
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